
Kære retsudvalg, Jeg har sammen med Martin Andersen fra www.epenexit.dk haft et møde med Peter 

Skaarup, Gruppeformand for Dansk Folkeparti, vedr. et alternativ til det formelle exit program for 

bandemedlemmer. Martin Andersen, som også er direktør for www.enprocenternok.dk, vil gerne sammen 

med sociolog Frederik C. Boll forelægge programmet for retsudvalget. 

 

Martins Exit program har p.t. ført 37 igennem et forløb med en succesrate på 32 ud af 37, svarende til 

86,50 procent sammenlignet med det officielle Exit program med en succesrate på 113 ud af 218, svarende 

til 52 procent. Dette har han sammen med enprocenternok gjort helt uden tilskud eller midler fra det 

offentlige system. 

 

Epenexit er sammen med Maersk Mc. Fonden ved at realisere pilotprojekter for det nye exitprogram og vil 

til et foretræde fortælle om mulighederne for at udvide programmet og hvad, der skal til for at dette kan 

lade sig gøre. 

 

Tak for din tid. 

Med venlig hilsen. 
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